

Ref: RPM/ADX/2026/22

28 July 2026

Disclosures and Compliance Section,
Market Operations & Surveillance
Abu Dhabi Securities Exchange,
Abu Dhabi, UAE

Subject: Outcome of the meeting of the Board of Directors of Response Plus Holding PJSC

Greetings,

We would like to inform you that the Board of Directors ("Board") of Response Plus Holding PJSC ("Company") convened at 3:30 p.m. UAE time on Tuesday, 28 July 2026 and unanimously resolved the following:

1. Reviewed and approved the Company's Interim Consolidated Financial Statements for the period ended 30 June 2026.
2. Reviewed and approved the Management Report for the period ended 30 June 2026.
3. Approved the distribution of interim cash dividends for the period ended 30 June 2026 to the Shareholders as per the Company's Dividend Distribution Policy amounting to AED 12,000,000 (Twelve Million Dirhams) (being AED 0.06 per share representing 6% of the Company's paid-up share capital).

Last Entitlement Date	Exclusion Dividend Date	Registry Closing Date	Payment Date
05 August 2026	06 August 2026	07 August 2026	Within 30 days from the date of Board Meeting

A shareholder entitled to receive dividends shall be the registered holder of a share on the tenth day starting from the day following the date of the Board Meeting, i.e., holder of a share on 07 August 2026.

المرجع: RPM/ADX /2026/22

28 يونيو 2026

قسم الإفصاح والامتثال،
عمليات السوق والمراقبة
سوق أبوظبي للأوراق المالية،
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

الموضوع: نتيجة اجتماع مجلس إدارة شركة ريسونس بلس القابضة ش.م.خ.

تحية طيبة وبعد،

نود إبلاغكم بأن مجلس إدارة شركة ريسونس بلس القابضة ش.م.خ. ("الشركة") قد اجتمع في الساعة 3:30 مساءً بتوقيت دولة الإمارات العربية المتحدة، يوم الثلاثاء الموافق 28 يونيو 2026، وقرر بالإجماع مايلي:

1. تمت مراجعة واعتماد القوائم المالية المرحلية الموحدة للشركة عن الفترة المنتهية في 30 يونيو 2026.
2. تمت مراجعة واعتماد تقرير الإدارة عن الفترة المنتهية في 30 يونيو 2026.
3. اعتمد المجلس توزيع أرباح نقدية مرحلية على المساهمين عن الفترة المنتهية في 30 يونيو 2026، وذلك وفقاً لسياسة الشركة لتوزيع الأرباح، بإجمالي مبلغ قدره 12,000,000 درهم (اثنا عشر مليون درهم)، بواقع 0.06 درهم للسهم الواحد، بما يمثل نسبة 6% من رأس مال الشركة المدفوع).

تاريخ الاستحقاق الأخير	تاريخ الاستبعاد من استحقاق الأرباح	تاريخ إغلاق التسجيل	تاريخ الدفع
05 أغسطس 2026	06 أغسطس 2026	07 أغسطس 2026	في غضون 30 يوماً من تاريخ اجتماع مجلس الإدارة

يكون المساهم المستحق لتلقي الأرباح هو المساهم المقيم في سجل المساهمين في اليوم العاشر اعتباراً من اليوم التالي لتاريخ اجتماع مجلس الإدارة، أي المساهم المسجل كمالك للسهم بتاريخ 7 أغسطس 2026

Yours sincerely,

مع خالص التحيات:

Dr. Rohil Raghavan
Chief Executive Officer
د. روهيل راغافان
المدير التنفيذي



+971 2 555 6038

contactus@rpm.ae

www.rpm.ae

6th floor, Emirates Real Estate Corp Building,
Al Falah Street, Al Danah, Abu Dhabi - UAE, P.O.Box : 130336